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Protokoll styrelsemöte 2019-01-10  
 
Närvarande: Ida Nilsson, Lars Nilsson, Pernilla Berglund, Pernilla Lundblad Tanja Gustavsson, 
Ulrika von Sivers 
 
Icke närvarande: Cecilia Malmqvist 
 
11:1 Tanja Gustavsson öppnar mötet 
 
11:2 Val av justerare 
 
Pernilla Lundblad och Tanja Gustavsson 

 
11:3 Dagordningen godkänns 
 
11:4 Föregående mötesprotokoll  
 
Genomgång av föregående protokoll, funktionärslistorna är utskickade till hyresgäster och 
ridskolans elever samt lagryttare.  
 
11:5 Ekonomisk Rapport 
God ekonomi i föreningen, plusresultat för 2018. 
Styrelsen beslutar att byta bank till Sparbanken Eken, Grimslöv. Föreningen börjar föra över 
pengar under februari 2019 till Sparbanken Eken, Grimslöv. 
Inventarier som finns i föreningen dokumenteras och bokförs inför varje bokslut. 
  
11:6 Funktionärslistor för 2019 
Listorna som skickats ut till berörda är redigerade. Uppdaterad version finns på hemsidan 
samt utskickad information till hyresgäster. 
 
11:7 Inkomna skrivelser 
Inga inkomna skrivelser 

 
11:8 Bidragsansökan 
Inga besked från kommunen gällande bidrag. LOK-stöden ska lämnas in mitten av februari. 
 
11:9 Personalsituationen 
Anna ny ridlärare kommer under vårterminen arbeta ca 50 %.      
Vendela Johansson och Moa Ringberg kommer ha ponnykul grupper söndagar.  

http://www.ecosign.se/
http://www.elite.se/hotell/vaxjo/stadshotellet/
http://www.teamsportia.se/
http://www.xdesk.se/
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 Sponsringsgruppen 
Pernilla ska få sponsringslistan på de företag som ska faktureras för 2019. 
VEAB ny sponsor, de vill ha en skyllt. 
Sparbanken Eken ny sponsor. 
Tobias kontaktar Lammhults ridklubb för att klargöra vilka tävlingshinder som 
tillhör vilken förening. 

 Arenasektionen 
Inget beviljat bygglov än, kommunen ska utreda vissa detaljer om marken. 
Ola och Pernilla ska ha möte med kommunen om hur de kan utnyttja arenan 
inom omsorgen.  
Pågående diskussioner med veterinär.  

 Privatstallarna 
Förslag från privatstallarna om nya hagstorlekar. 
Då det är begränsat antal kilo per häst/ponny och dygn är det ok att 
hyresgästerna ordnar och köper eget hö. 
Hyresgästerna i lilla stallet vill rusta upp och göra iordning, helt ok att de fixar.  
Förslag att det sätts upp skyltar vid ingångarna till ridhusen ”knacka innan du går 
in”.  

 Ridskoleverksamheten 
Högt inflöde och intresse för platser på ridskolan. 
Föreningen behöver en ponny och en häst. 

 Tävlingskommittén 
Dressyrlag finns ingen teckning i vår zon varken häst eller ponny, Ida har 
undersökt hur det ser ut i Blekinge och Halland om de kan få vara med där. 
VFK anordnar gärna träning för dressyrlagen, de får komma med förslag på 
tränare.  
DIV 1 ponny och City Gross hoppet slås ihop lördag och söndag vecka 20. 
Sommarhoppet flyttas till vecka 21. 

 Kafeteria/Trivselkommittén 
Handlar inför lördagens arrangemang med Jens Fredriksson. 

 Ungdomssektionen 
Inget nytt. 

 Hemsidan 

http://www.ecosign.se/
http://www.elite.se/hotell/vaxjo/stadshotellet/
http://www.teamsportia.se/
http://www.xdesk.se/
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Uppdateras efterhand. 
Uppdatering av ridhusschema. 

 Byggsektionen 
Belysning i ridhusen är utbytta, vi är nöjda med resultatet, arbetet har flutit påbra 
utan att störa verksamheter i stor utsträckning. 
Belysning ska sättas upp utmed cykelvägen vid norra stallet.  
Arbetet med bodarna ska fortsätta under våren. 
Träden vid lilla ridbanan ska huggas ner. 
 

11 Övriga frågor/sammanträdesagenda 
Pernilla B, Lars och Ola har varit på alliansmöte. Samarbete kring hur vi kan rekrytera, utbilda 
och behålla vår personal. Samarbete tillsammans gentemot kommunen och förbundet.  
 
Årsmöte 14/3 
 
Nästa styrelsemöte 7/2 
12 Mötet avslutas 

http://www.ecosign.se/
http://www.elite.se/hotell/vaxjo/stadshotellet/
http://www.teamsportia.se/
http://www.xdesk.se/

